

# D E N V E R   S C H O O L *of the* A R T S

## From the Office of the Principal

January 14, 2019

Dear Members of the DSA Community,

After ten amazing years of being a part of Denver School of the Arts I announced today my plans to retire at the end of this school year. I am finishing my 36<sup>th</sup> year in education this year and I am content with my decision that this is the time to explore new adventures.

I served the Denver Public Schools for 33 of those 36 years and have many fond memories of my time in the classroom and serving as a leader in our schools. The last 10 years have given me the opportunity to be around my passion for the arts on a daily basis. To lead an arts focused institution has been the highlight of my career. As excited as I am about embarking on a new venture, I also feel sad to be leaving this extraordinary place. I consider myself extremely fortunate to have had the opportunity to serve as an educator in such a vibrant and supportive community; a community where education is valued as a top priority by students, teachers and parents alike. I am extremely blessed to have been a colleague to such an extraordinary faculty and staff. I thank you all your professionalism, support, and encouragement over the years.

It is time for another leader to take the brush and palette and paint their colors, texture, and design onto this amazing canvas we call Denver School of the Arts. This school is an amazing masterpiece that will continue to evolve in the years to come.

Sincerely,



William M. Kohut,  
Principal, Denver School of the Arts

# D E N V E R   S C H O O L *of the* A R T S

## From the Office of the Principal

14 de enero de 2019

Estimados miembros de la comunidad de la Escuela de Artes de Denver (DSA):

Tras formar parte de la Escuela de Artes de Denver durante diez maravillosos años, hoy he anunciado mis planes de retirarme a fines de este año escolar. Este año cumple 36 años como educador y estoy satisfecho con mi decisión: ha llegado el momento de explorar nuevas aventuras.

Durante 33 de esos 36 años, presté servicios en las Escuelas Públicas de Denver y tengo atesoradas muchas memorias de mis momentos en el salón de clases y como líder en nuestras escuelas. Los últimos 10 años me brindaron la oportunidad de estar cerca de mi pasión por las artes diariamente. Dirigir una institución enfocada en las artes ha sido el punto culminante de mi carrera. Al igual que me emociona emprender una nueva aventura, también me entristece dejar este extraordinario lugar. Me considero sumamente afortunado por haber tenido la oportunidad de servir como educador en una comunidad tan vibrante y solidaria; una comunidad donde la educación es la primera prioridad tanto para los estudiantes, como para los maestros y padres. Me siento muy bendecido por haber trabajado con un cuerpo docente y personal escolar tan extraordinario. Agradezco a todos su profesionalismo, apoyo y aliento durante todos estos años.

Es el momento de que otro líder tome el pincel y la paleta y pinte sus propios colores, textura y diseño en este impresionante lienzo que llamamos la Escuela de Artes de Denver. Esta escuela es una auténtica obra maestra que seguirá evolucionando con el pasar de los años.

Atentamente,



William M. Kohut,  
Director de la Escuela de Artes de Denver